
1. "Видно от предоставените данни предучилищната образователна система има 

достатъчен капацитет да работи с по-голям брой деца". 

 

- Бих искала да попитам столична община как точно стигнахте до този извод? 

Със всички учители, които съм говорила, казват че могат да се справят с обучението ако 

децата са около 20. Да кажем максимум 22-23 деца. 
Ако децата са повече то не може да се говори за обучение а просто за събиране на 

едни деца на едно място и хората, които се грижат за тях единственото, което могат да 

направят е да следят да не се получи фатален край за някое от тях! 

- Как в условията на световна пандемия мислите да опазите живота и здравето на 

децата и на персонала? Навсякъде в Европа точно в момента се мисли как точно 

училищата и ДГ да работят, но с по-малко деца, само в България се мисли как тези 

институции да работят с повече деца! 

Тук просто си проличава, че столична община тотално не се грижи нито за здравето на 

децата, нито за здравето на служителите! 

 

НЕ ПОДКРЕПЯМ повишения брой места в детските градини! 

 

2. Относно уседналостта по район. 

 

Бих искала да попитам (въпросът ми е и за училище) в кои ДГ и УЧИЛИЩА би следвало 

да посещават децата, които нямат достатъчно точки за уседналост? 

Имам следния казус: 
Живея от 2003 година в Столична община по постоянен адрес.  
Предстои ни да се местим в друго жилище в друг район! 
Няма да имаме достатъчно години уседналост нито за ДГ нито за УЧИЛИЩЕ! 
Според СО къде би трябвало моите деца да ходят на УЧИЛИЩЕ и ДГ?  
Това е много сериозен проблем, които засяга и много кореняк софиянци! 
Бих искала да дадете решение на всички хора с този казус, защото това засяга 
много хора! 
 
Поздрави,  
Анелия Танева  
 


